
Referat af bestyrelsesmøde Lokalforum d. 10. marts 2025 

Til stede: Kirsten Flemming Nielsen, Simon Drost, Niels Fynbo, Jørgen Stenersen og 

Ib Ballisager 

1. Valg af ordstyrer og referent 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Udvalg 

A. Færgekontaktudvalg 
B. Trampestiudvalg 
C. Miljøsikring arbejdsgruppe 

4. Oprettelse af Flora og fauna Orø arbejdsgruppe 
5. Almene boliger 
6. Gå i venstre side - kampagne 
7. Beredskab/ambulance 
8. Ungdomsklub Orø - nye Lokaler 
9. Hævning af vejkasse ved Østre Færge 
10. Vores årlige generalforsamling 
11. Modtaget korrespondance 

a. Et lille fællestræf 
b. Plejeplaner for fredningen 
c. Status på ø-taxiordningen 
d. Nyt grønt handlefællesskab i Holbæk Kommune 
e. Lokal naturkender 

12. Eventuelt 
a. Støtteerklæring til Orø togets remise 

 
1. Ib Ballisager blev valgt som dirigent og Kirsten Flemming Nielsen som referent. 

2. Dagordenen blev godkendt. 

3. A. Der har ikke været afholdt møde i perioden. 

B. Trampestidvalget har travlt med at sætte nye skilte op og årsberetning og referat er nu 

tilgængeligt på Orø Lokalforums hjemmeside. 

C. Miljøsikring arbejdsgruppe – Kontaktet borgmesteren og anmodet om at Orø kommer i 

betragtning som miljøeksperimentarium. 

4. Det er vores ønske at oprette en Flora & Fauna Orø arbejdsgruppe – Opstarte en gruppe af 

lokale naturkendere. Ønsket kommer på baggrund af den nyligt oprettede en plejeplan for 

den fredede del af øen på østsiden og de ønskede miljøtiltag fra Holbæk Kommunes side. 

Hvis vi ikke kan finde interesserede flora og fauna kendere via mund til mund vil vi forsøge 

med opslag på Facebook. 

5. Almene boliger – Første møde er afholdt. Positive tilkendelser fra Holbæk Kommune både 

til almene og ældre/handikap boliger. Næste møde afholdes allerede i maj. 

6. Gå i Venstre Side – Kampagne – Tilladelse fra kommunen indhentet, og tilskud til 

opsætning er modtaget. Resten finansieres af Lokalforum. 



7. Beredskab/ambulance – Regionen er urokkelige vi forsøger at rykke dem gennem 

kommunen. 

8. Ungdomsklub Orø - nye lokaler - Vi hjælper med at håndhæve de oprindelige lokale planer, 

så ungdomsklubben ikke ender med for små lokaler. 

9. Hævning af vejkasse ved Østre Færge – Arbejdet er færdigt, mangler kun afstribning. 

10. Vores årlige generalforsamling – Blev fastsat til den 20/05/2025 

11. Modtaget korrespondance 
a. Et lille fællestræf med andre lokalfora. Vi deltager ikke denne gang, da der er for 

mange lokale projekter i gang. 
b. Plejeplaner for fredningen – offentliggøres på vores hjemmeside. 
c. Status på ø-taxiordningen – Vi har samme holdning – nej tak uden reguleringer. 
d. Nyt grønt handlefællesskab i Holbæk Kommune. Vi har inviteret evt. interesserede. 
e. Lokal naturkender – Holbæk kommune efterlyser lokal naturkender for foto 

muligheder. Falder sammen med punkt 4. 
12. Eventuelt 

a. Afsendt støtteerklæring til Orø togets remise 


